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رئیس انجمن علمی مامایی انتقاد کرد

طفره رفتن بیمه ها از تعرفه های مامایی

متاسفانه کارشناسان بیمه ها بدون هیچ مستند 
علمی، زیر بار بیمه خدمات مامایی نمی روند. ناهید 
خداکرمی، رئیس انجمن علمی مامایی ایران با انتقاد از 
رابطه کارگر و کارفرمایی که بین ماما و پزشک خانواده 
ایجاد شده است، اظهارداشت: پیشنهاد ما این است که 
با ماما در برنامه پزشک خانواده روستایی و شهری، به 
صورت مستقل قرارداد ببندند تا بتواند خدمات سلامت 
ب��اروری و بارداری را ارائه بدهد. وی به وضعیت بیمه 
خدمات مامایی اش��اره کرد و به مهر افزود: متاسفانه 
حقوق ماما در برنامه پزشک خانواده روستایی بسیار 
ناچیز اس��ت و ماماها نسبت به بی عدالتی و تبعیض 
در پرداخت های تیم پزشک خانواده معترض هستند. 
رئیس انجمن علمی مامایی ایران با اعلام اینکه طبق 
قوانین بیمه ها باید خدمات مامایی را پوشش دهند، 
ادامه داد: متاس��فانه کارشناسان بیمه ها بدون هیچ 
مستند علمی، زیر بار بیمه خدمات مامایی نمی روند. 
در حال��ی که تعرفه زایمان طبیعی در همه دنیا یک 
تعرفه دارد و ایران تنها کش��وری است که نرخ تعرفه 
زایمان طبیعی برای جراح زنان و ماما، یکسان نیست. 
خداکرمی بیان داشت: وظیفه بیمه گر این است که 
تعهدات خرید خدمت ارائه بدهد. با توجه به اینکه در 
طرح تحول نظام سلامت دیده شده که ماما زایمان 
انج��ام بدهد، اما بیمه ها هیچ تعرفه ای برای خدمات 

مامایی قائل نیستند.

بر اساس پیش بینی های هواشناسی

پایتخت 4 درجه خنک می شود
 دمای هوای پایتخت تا روز یکشنبه هفته آینده 
حدود ۴ درجه س��انتیگراد کاه��ش می یابد. فریبا 
گودرزی، کارشناس سازمان هواشناسی با اعلام این 
خبر به فارس گفت: به س��بب نفوذ هوای خنک و 
استمرار آن از چهارشنبه تا روز شنبه هفته پیش رو 
سواحل دریای خزر، دامنه های البرز و شمال شرق 
کشور کاهش دمای هوا را تجربه خواهند کرد. وی 
یادآور ش��د: طی روزهای پنجشنبه و جمعه بویژه 
در س��اعات ش��ب با تقویت جریانات ش��مالی در 
اس��تان های گیلان، مازندران، گلستان و خراسان 
شمالی بارش ها تشدید می یابد. گودرزی ادامه داد: 
انتظار می رود طی همین مدت بویژه در س��اعات 
بعدازظهر در شمال البرز، تهران، سمنان و خراسان 
رضوی شاهد وزش باد همراه با رگبار و رعد و برق 
و همچنین بارش پراکنده باران باشیم. وی با اشاره 
به اینکه در تهران نیز در برخی ساعات شاهد غبار 
محلی خواهیم بود، ادامه داد: انتظار می رود تا روز 
یکشنبه هفته آینده دمای هوا در این کلانشهر روند 
کاهشی یابد به طوری که دمای هوا در پایتخت ۴ 

درجه سانتیگراد کاهش می یابد.

عضو کمیسیون آموزش مجلس مطرح کرد

حق التدریسی شدن مربیان 
پیش دبستانی

نماین��دگان مجلس ط��رح 2 فوریتی اصلاح 
م��اده ۸ قان��ون حق التدریس ه��ا را ب��ه منظور 
جذب مربیان پیش دبس��تانی و نیروهای شرکتی 
به صورت حق التدریس به هیأت رئیس��ه مجلس 
تقدی��م خواهند ک��رد. جبار کوچکی ن��ژاد، عضو 
کمیس��یون آموزش و تحقیقات مجلس با اشاره 
به ط��رح 2 فوریتی مجلس ب��رای اصلاح ماده ۸ 
قانون حق التدریس  ها اظهار داشت: در ماده ۸ این 
قانون ذکر ش��ده بود، از تاریخ تصویب این قانون 
به کارگیری هرگونه نیروی حق التدریسی جدید 
در وزارت آم��وزش و پرورش ممنوع اس��ت. وی 
به تس��نیم افزود: مجلس طرح 2 فوریتی را برای 
اصلاح ماده ۸ قان��ون حق التدریس ها تهیه کرده 
اس��ت که به هیأت رئیسه تقدیم می شود و بر این 
اس��اس، آم��وزش و پرورش اج��ازه دارد از طریق 
برگزاری آزمون مربیان پیش دبس��تانی، ۴3 هزار 
معلم پیش دبستانی و نیروی شرکتی را به صورت 

حق التدریس جذب کند.

هشدار یک متخصص قلب و عروق 

پکیج برای بیماران قلبی خطر دارد
پکیج موجب کاهش رطوبت منزل و آب بدن 
می ش��ود و از این طریق به صورت غیرمس��تقیم 
 بر س��لامت قل��ب تاثیر می گ��ذارد. ب��ه گزارش
»وطن امروز« بابک حیدری اقدم، متخصص قلب و 
عروق با بیان این مطلب اظهار داشت: پکیج موجب 
کاهش رطوبت منزل و آب بدن می ش��ود که این 
موضوع موجب ایج��اد اختلال در گردش خون و 
افزایش غلظت آن می ش��ود و در نتیجه، افراد به 
علایم تنگی نفس مبتلا می ش��وند. حیدری اقدم 
درباره مضرات کاهش رطوبت دمای منزل ناشی 
از اس��تفاده از پکیج خاطرنش��ان ک��رد: به دنبال 
کاهش رطوبت منزل، مخاط بدن خشک شده و 
تبادل اکسیژن دچار مشکل می شود بنابراین بدن 
آب بیش��تری را از دست می دهد که این موضوع 
بویژه در افرادی که زمینه بیماری های قلبی دارند، 

تبعات شدیدتری دارد.

پدیده ای به نام »برندیسم«!

این روزها در کنار تمام مس��ائل اجتماعی در 
جامعه، تعدادی از کارشناس��ان درباره یک پدیده 
بس��یار خطرناک که از چند سال قبل رواج یافته 
هش��دار می دهند؛ پدیده ای ک��ه نتایج منفی اش 
آنقدر گسترده است که از ازدواج و سبک زندگی 
م��ردم تا بحران مال��ی در زندگی ها و البته روابط 
دوستان و شهروندان با یکدیگر را تحت تاثیر قرار 
می دهد. پدیده س��یاه مادیگرایی که به تدریج از 
چند س��ال پیش خود را در جامعه ایرانی نمایان 
کرده هر روز خود را در ظاهری تازه نشان می دهد.
برندها این روزها به بزرگ ترین نماد مادیگرایی 
مبدل ش��ده اند، آنچن��ان که بس��یاری از افرادی 
که در جامع��ه ایرانی رو به مادیگرای��ی آورده اند 
همیش��ه تلاش می کنند به طور همزمان از چند 
برند اس��تفاده کنند، بسیاری از جوانان با تحمیل 
هزینه های فراوان به خود و خانواده به دنبال داشتن 
ساعت یا لباس برند هستند، برخی پسرها دلیل 
این کار را دیده شدن بهتر از سوی دیگران و حتی 
دختران جامعه عنوان می کنند، همچنین برخی از 
دختران جامعه ایرانی که این روزها لباس و گوشی 
خود را به ط��ور دائم تعویض می کنند در توجیه 
این کار می گویند اینگونه احساس بهتری نسبت 
به شخصیت خود دارند. طبق آمارها از زمان ورود 
سری ۴ یکی از معروف ترین برند های تلفن همراه 
به ایران تا زمان وارد ش��دن س��ری 5، 7 میلیون 
نسخه آن فروش رفته است. همه این مسائل نشان 
می دهد برندها به تدریج در جامعه ایران به نمادی 
از شخصیت تبدیل شده اند. این موضوع بویژه در 
میان جوانان جامعه به شکل حادی در حال بروز 
کردن است، آنچنان که بسیاری از جوانان فردی 
را که از برندهای خاص در وسایلی مانند ساعت، 
موبایل 2 میلیونی و حتی ماش��ین های چندصد 
میلیونی استفاده می کند فردی متشخص می دانند. 
بسیاری از برندهای ورشکس��ته خارجی در یک 
دهه اخیر توانس��ته اند ورشکستگی های خود را از 
طریق فروش بالا در برخی کشورهای خاورمیانه 
جبران کنند. کمپانی بنتون یکی از مصادیق بارز 
این موضوع اس��ت. در این میان سوال اصلی این 
است که پدیده »برندیسم« چه بلایی بر سرجامعه 
ایران��ی می آورد؟ اولین اتفاقی که رخ می دهد این 
خواهد بود که ملاک های تش��خیص انسانیت در 
جامع��ه رو به زوال می رود، یعن��ی جامعه ایرانی 
ب��ه جامعه ای مادیگرا تبدیل می ش��ود که در آن 
اخلاق رنگ خواهد باخت، دومین فاجعه فروپاشی 
خانواده ها و بنا کردن بنی��ان خانواده های جدید 
براساس ملاک های سست و ظاهری خواهد بود. 
س��ومین تاثیر هم از بین بردن ارزش روزی پاک 
اس��ت که از کار و تلاش به دست می آید، چرا که 
وقتی ارزش انسان ها در چند برند خارجی خلاصه 
شد، به دست آوردن پول به هر روشی برای خرید 
این برند ها هم مشروعیت خواهد یافت، هنگامی 
که ملاک ها در برند خلاصه می شود هر جوانی در 
جامعه س��عی خواهد کرد با به دست آوردن پول 
در کوتاه تری��ن زمان ممکن به طور همزمان چند 
برن��د را خریداری کند. چنین جوانی به تدریج به 
راه هایی خواهد رفت که بتواند یک شبه  پول های 
کلان به دست آورد؛ حال می توان فرض کرد وقتی 
این س��ونامی به راه افتد چه جرائمی افزایش پیدا 

خواهند کرد.

رئیس شورای شهر تهران مطرح کرد

پیشنهاد خروج فرودگاه مهرآباد
از پایتخت

رئیس شورای شهر تهران خواستار تصمیم گیری 
ش��ورای شهر تهران با  همکاری ش��هرداری برای 
 انتقال فرودگاه مهرآباد از دل پایتخت شد. به گزارش

»وطن امروز« احمد مسجدجامعی در جلسه علنی 
روز سه شنبه با تشکر از دستور بموقع رئیس جمهور 
درباره ممنوعیت پ��رواز هواپیمای ایران 1۴0 بیان 
داشت: این نش��ان می دهد دولت به حق حیات و 
کرامت انسان ها اهمیت داده، همان موضوعی که در 
شورای چهارم نیز اهمیت بالایی دارد. وی ادامه داد: 
به لحاظ قوانین بین المللی، فرودگاه ها نباید در مرکز 
شهر باشند و هر پرواز هواپیما معادل 3 هزار وسیله 
نقلیه آلودگی تولید می کند این در حالی است که 
در فرودگاه مهرآباد روزانه 200 سورس پرواز انجام 
می شود. مسجدجامعی با اشاره به آلودگی های هوا 
و سر و صدا در مناطق حاشیه ای فرودگاه مهرآباد، 
اظهارداش��ت: طی چند س��ال گذش��ته ما شاهد 
برخورد هواپیما با منازل مسکونی بوده ایم که جان 
ش��هروندان در منازلش��ان به خطر افتاده، بنابراین 
پیشنهاد می کنیم کمیسیون شهرسازی و سلامت 
به طور مش��ترک در زمینه انتقال فرودگاه مهرآباد 
از پایتخت فعالیت ک��رده و در این زمینه فرودگاه 
امام خمینی)ره( که 10 سال است در حال فعالیت 
است می تواند جایگزین خوبی باشد. رئیس شورای 
شهر تهران با تاکید بر خطرات جانی که در حاشیه 
فرودگاه مهرآباد برای ش��هروندان ایجاد می ش��ود، 
تصریح کرد: شاید مهم ترین مصوبه شورای چهارم 
انتقال این فرودگاه از دل پایتخت باش��د. امیدوارم 
ش��هرداری زمینه های مطالعاتی این طرح را آغاز 
 و طی دو س��ال آینده فعالیت ه��ای اجرایی آن نیز 

آغاز شود.

نبض جامعه

گروه اجتماعی: اگ��ر دولتمردان اصرار 
داش��ته باش��ند و ادام��ه فعالیت یک 
صنعت آلاین��ده را پیگیری کنند، من 
ای��ن موضوع را به افکار عمومی منتقل 
می کنم و آنها باید به افکار عمومی پاسخ 
دهند که چرا برای ادامه فعالیت صنعت 
آلاین��ده ای اصرار دارن��د و بخش های 
دولتی پشت پرده جلساتی را با مدیران 
این کارخانه برگزار کرده اند و خواستار 
ادامه فعالی��ت این کارخانه هس��تند. 
رحمت الله حافظی، رئیس کمیس��یون 
س��لامت، محی��ط زیس��ت و خدمات 
شهری شورای شهر تهران در گفت وگو 
با »وطن امروز« با بیان این مطلب، گفت: 
این کمیسیون که پس از 15سال برای 
اولین بار در ش��ورای شهر تهران شکل 
گرفت به اذعان بسیاری از کارشناسان 
ضروری و کارآمد توصیف شد چرا که با 
تشکیل این کمیسیون در پایتخت سایر 

شهرها نیز از آن الگوبرداری می کنند.
وی درب��اره صنایع آلاین��ده و کارخانجاتی که در 
شهر تهران مش��غول فعالیت هستند و برای سلامت 
شهروندان تهدید به حساب می آیند، بیان داشت: این 
ظرفیت و توانایی در ش��ورا به وجود آمده تا در صورت 
تایید آلاینده بودن یک صنف و فعالیت صنعتی توسط 

کارشناسان توقف این صنایع به سرعت انجام گیرد.
 30 سال اغماض برای کارخانجات متخلف ■

به گفته رئیس کمیس��یون سلامت شورای شهر، 
30سال اغماض درباره کارخانجات آلاینده کافی است 
و شورا همه اطلاعات و گزارش های مردمی را بررسی 
کرده و در صورت تایید کارشناسان برای توقف فعالیت 
آنه��ا اقدام لازم صورت می گی��رد. وی در ادامه درباره 
برخی از این مش��کلات بیان داشت: منطقه 1۸تهران 
یکی از مناطقی اس��ت که فعالی��ت صنایع آلاینده از 
قبیل کارخانه آس��فالت و شرکت های شن و ماسه را 
در خود دارد. به گفته رئیس کمیسیون سلامت شورای 
شهر، با همکاری شهرداری تهران مقدمات تعطیلی این 
کارخانه آس��فالت فراهم شد. حافظی با اشاره به دیگر 

معضلات منطقه 1۸، تصریح کرد: در این منطقه و در 
یک پهنه۴00 هکتاری معادن بس��یاری هم مشغول 
فعالیت هستند، هرچند امکان پلمب آنها وجود دارد اما 
برای توقف فعالیت این شرکت های تولید شن و ماسه 
هم تدابیری اندیش��یده شده و براساس برنامه ریزی ها 
ت��ا پایان س��ال 1۴00 ای��ن پهن��ه ۴00 هکتاری به 
مجموعه ای از فضاهای سبز و مجموعه های فرهنگی 

تبدیل خواهد شد.
فعالیت کارخانه با 3 بار تجدید حکم پلمب ■

حافظی به کارخانه ایرف��و از دیگر صنایع آلاینده 
فعال در پایتخت اشاره کرد و یادآور شد: دستور پلمب 
این شرکت 20س��ال پیش صادر شده بود و با وجود 
اینکه 3 بار هم این حکم تجدید ش��ده بود، همچنان 
این کارخانه مش��غول فعالیت بود که خوشبختانه با 
پیگیری های انجام ش��ده در اواخر سال گذشته ایرفو 

از فعالیت بازایستاد.
 شناسایی صنایع آلاینده پایتخت ■

رئیس کمیسیون س��لامت شورا از کارخانه روغن 

نباتی پارس ق��و به عنوان یکی دیگر از صنایع آلاینده 
ش��هری نام برد و افزود: این کارخانه به عنوان یکی از 
صنایع آلاینده پایتخت شناسایی شده و حتی 20سال 
پیش هم حکم پلمب آن صادر شده است. وی در ادامه 
تصریح کرد: مدیرعامل وقت این کارخانه درخواس��ت 
مهلت 10ساله برای خروج این کارخانه را ارائه می دهد 
اما به تعهدات خود پایبند نبوده و همچنان این شرکت 
به فعالیت ادامه می دهد. حافظی خاطرنشان کرد: ما 
از طریق مصاحبه و اطلاع رسانی عمومی سعی کردیم 
این مشکل را برای اذهان عمومی مطرح کنیم و مطالبه 
عموم مردم را از مدیران دولتی برای خروج این صنعت 

آلاینده پایه گذاری کنیم.
جلسات پشت پرده دولت با کارخانجات متخلف ■

به گفته این عضو شورای شهر تهران، به دنبال این 
موضوع تش��کیل جلسات در ش��ورای شهر انجام شد 
و پیگیری این کار به عنوان دس��تور کار تعریف ش��د 
اما در مقابل بخش های دولتی پش��ت پرده جلساتی را 
با مدیران این کارخانه برگزار کردند و خواس��تار ادامه 

فعالی��ت این کارخانه ش��دند. حافظی 
اظه��ار داش��ت: اگر دولتم��ردان اصرار 
داش��ته باش��ند و ادام��ه فعالیت یک 
صنعت آلاین��ده را پیگیری کنند من 
ای��ن موضوع را به افکار عمومی منتقل 
می کنم و آنها باید به افکار عمومی پاسخ 
دهند که چرا برای ادامه فعالیت صنعت 
آلاینده ای اصرار دارن��د. به باور وی، در 
دهه60 روغن نباتی به عنوان محصول 
استراتژیک محسوب می شد و تعطیلی 
این کارخانه به نوعی تهدید به حساب 
می آمد اما در حال حاضر که این موضوع 
از بین رفته و ظرفیت تولید کارخانه هم 
بسیار کاهش پیدا کرده توجیهی برای 
ادامه فعالیت آن وجود ندارد مگر اینکه 

پشت پرده ای باشد.
پشت پرده ها تهدیدکننده  ■

سلامت مردم
رئیس کمیس��یون سلامت شورای 
تهران یادآور ش��د: این پش��ت پرده ها و 
حمایت دولتی ه��ا از ادامه فعالیت این صنعت تهدید 
س��لامت شهروندان اس��ت و ما در شورای شهر اجازه 
نمی دهیم این پش��ت پرده ها به سلامت مردم آسیب 
بزند. حافظی از بخش های دولتی خواس��ت در مسیر 
خروج صنایع آلاینده با ش��ورا همراه شده و در جهت 
تصمیم گیری برای بازنشستگی و تعیین تکلیف پرسنل 
و کارگ��ران این کارخانه روغن نباتی با ش��ورا همگام 
ش��وند. به گفته وی، سازمان تامین اجتماعی می تواند 
مقدمات بازنشس��تگی افرادی را که س��ابقه بیشتر از 
20س��ال فعالیت در این کارخانه را دارند، فراهم آورد 
ضمن اینکه ش��هرداری هم در اقدام مثبتی که انجام 
داده زمینه جذب 200نفر از پرس��نل کم س��ابقه این 
کارخانه را فراهم کرده است. رئیس کمیسیون سلامت 
شورا خاطرنشان کرد: با این اوصاف دلیلی برای ادامه 
فعالی��ت این کارخانه و همچنین حمایت از آن وجود 
ندارد و به این افراد توصیه می کنم به فکر رفع مشکل 
 کارگران باش��ند تا موضوع از مس��یر منطقی خودش 

حل شود.
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رئیسدانشگاهصنعتیشریفمطرحکرد

کاهش طرح های کلان ملی در یک سال گذشته

رئیسپلیساماکنناجاخبرداد

نظارت شدید پلیس بر باشگاه های زنانه

مدیرکلاعزامسازمانحجوزیارتخبرداد

اعلام زمانبندی پرواز حجاج در هفته آینده

رئیسپلیسراهورپایتختاعلامکرد

اجرای طرح حریم گذرگاه های عابر از مهر

پسازروغنپالمنوبتبهآبمعدنیرسید

پالم در شیر پلیمر در آب معدنی!

گ�روه اجتماع�ی: طرح های کلان 
ملی ح��دود 50 طرح بوده اس��ت 
ام��ا در دولت یازدهم به دلیل ضرورت بازبینی ش��ده 
 و ب��ه حدود 15طرح کاهش یافته اس��ت. به گزارش 
»وطن امروز«، رضا روستاآزاد، رئیس دانشگاه صنعتی 
شریف در نشست خبری  اظهارداشت: طرح های کلان 

ملی حدود 50 طرح بوده است 
ک��ه در دول��ت یازدهم به دلیل 
ضرورت بازبینی شد زیرا منابع 
ب��رای پش��تیبانی طرح ها کم 
بود و به همین دلیل قرار ش��د 
طرح هایی ک��ه بهره بردار دارند، 

اجرایی شوند که بر این اساس طرح های کلان ملی از 
ح��دود 50 طرح به 15 طرح کاهش یافت. وی افزود: 
طرح توربین های گازی ادامه یافته است که 25 نفر از 
اعضای هیأت علمی دانشگاه در آن فعالیت می کنند و 
با وجود اینکه به دلیل کمبود منابع انتظار پیشرفت 
نداش��تیم اما با این حال این طرح 5 درصد پیشرفت 
کرده است. روستا آزاد همچنین درباره تحویل ریاست 

دانشگاه تصریح کرد: کلید به دست منتظرم تا دانشگاه 
را تحویل دهم اما کسی تحویل نمی گیرد. وی یادآور 
ش��د:  فردی نیستم که بیکار بنش��ینم و پس از دوره 
ریاستم یکدیگر را در کسوت های دیگر می بینیم، 7-۸ 
خ��ط کاری را در نظر دارم که پس از این دوره دنبال 
کنم. رئیس دانشگاه صنعتی شریف خاطرنشان کرد: 
وزیر علوم نام��ه معرفی رئیس 
دانشگاه را به شورایعالی انقلاب 
فرهنگی ارس��ال کرده اس��ت و 
اگ��ر طبق روال در جلس��ه روز 
سوم شهریور شورا بررسی های 
ریاس��ت دانش��گاه انجام شود، 
حدود 2 هفته دیگر در این پس��ت هس��تم و پس از 
آن پست را تحویل می دهم. وی اظهارداشت: محمود 
فتوحی که از س��وی وزیر علوم به شورایعالی انقلاب 
فرهنگی معرفی شده است را تایید می کنم، وی مورد 
تایید شورای دانشگاه و جمع اساتید است و امیدوارم 
هر چه سریع تر این جابه جایی صورت بگیرد و ما هم 

به او کمک می کنیم.

گ�روه اجتماع�ی:  به دنب��ال ابراز 
نگرانی برخی اف��راد درباره فروش 
م��واد مخ��در در آرایش��گاه ها و باش��گاه های زنانه،  
پلیس اعلام کرده اس��ت که گزارش نگران کننده ای 
از وضعیت آرایش��گاه های زنانه و باشگاه ها نداریم اما 

نظارت بر همه اماکن از جمله 
آرایشگاه ها و باشگاه های زنانه به 
صورت مستمر انجام می شود. 
سرهنگ خلیل هلالی محمدی، 
رئی��س پلیس اماک��ن نیروی 
انتظامی درباره اع��لام نگرانی 

برخی اف��راد صاحب نظر و مدیران س��تاد مبارزه با 
موادمخدر درباره مصرف و فروش شیش��ه در قالب 
قرص های لاغری در آرایش��گاه ها و باشگاه های زنانه 
به مهر گفت: با توجه ب��ه رصدهای پلیس اماکن از 
تمامی صنوف در حال حاض��ر آمار نگران کننده ای 

از وضعیت آرایش��گاه های زنانه و باشگاه ها نداریم و 
گزارش نگران کننده ای نیز به دس��ت پلیس نرسیده 
است. وی خاطرنشان کرد: متاسفانه ممکن است در 
سطح جامعه توزیع و مصرف موادمخدر وجود داشته 
باشد اما آمار نگران کننده درباره اینکه آرایشگاه ها و 
باشگاه های زنانه تبدیل به محل 
توزیع مواد مخدر شده اند، وجود 
ندارد. به گفت��ه رئیس پلیس 
اماکن نیروی انتظامی، نظارت 
راس��ته ای در این پلیس وجود 
دارد و ممکن است بنا به فراخور 
زمان هر صنفی مورد بازرس��ی و نظارت قرار گیرد. 
ضمن اینکه در نظارت راس��ته ای از یک خیابان نیز 
نظ��ارت از همه اماکن از جمله آرایش��گاه های زنانه 
انجام می شود و بدون شک با تخلفات اصناف در این 

بازرسی ها برخورد می شود.

گ�روه اجتماعی: نخس��تین گروه از 
زائران ایرانی از 1۴ شهریورماه عازم 
سرزمین وحی خواهند شد و زمان پروازکاروان های حج 
تا پایان هفته آینده قطعی و به کاروان ها اعلام می شود. 
به گزارش »وطن امروز« حس��ن س��رخوش، مدیرکل 
برنامه ریزی پذیرش و اعزام سازمان حج و زیارت در این 

باره گف��ت: اولین گروه از عوامل 
اجرایی حج تمتع امس��ال دهم 
ش��هریور ماه و نخستین گروه از 
زائران ایرانی بیت الله الحرام از 1۴ 
شهریور ماه عازم سرزمین وحی 
خواهند ش��د. وی درب��اره اعلام 

زمان قطعی پرواز کاروان های زائران ایرانی خاطرنشان 
کرد: زمان پروازهای رفت و برگشت 19 ایستگاه پروازی 
حج تمتع مش��خص ش��ده اس��ت و برنامه ریزی برای 
اختصاص این پروازها به استان ها و کاروان های زائران 
در سراسر کشور در حال انجام است و امیدواریم زمان 
قطعی پروازهای حج کاروان های زائران ایرانی تا پایان 
هفته آینده نهایی و به کاروان ها اعلام شود. سرخوش 

افزود: در حج س��ال جاری همچون س��ال گذشته 6۴ 
هزار ایرانی به حج اعزام می ش��وند که 61 هزار و 500 
نفر از آنان زائر و مابقی این جمعیت را عوامل اجرایی، 
ستادی، فرهنگی و پزشکی تشکیل می دهند. مدیرکل 
برنامه ریزی پذیرش و اعزام سازمان حج و زیارت  با بیان 
اینک��ه زائران ایرانی در قالب ۴53 کاروان به حج اعزام 
می شوند، اظهار داشت: 30 هزار 
و 200 زائر ایرانی در قالب 232 
کاروان مدین��ه قبل و 29 هزار و 
150 زائر ایران��ی در قالب 221 
کاروان مدینه بعد به س��رزمین 
وحی اعزام می ش��وند. سرخوش 
با اشاره به اینکه نیمی از پروازهای زائران ایرانی توسط 
ش��رکت های هواپیمایی داخلی و نیمی دیگر توس��ط 
شرکت هواپیمایی سعودی انجام می گیرد، بیان داشت: 
اعزام کاروان های »مدینه قبل« از 1۴ شهریورماه آغاز 
شده و تا 30 شهریورماه ادامه خواهد داشت، همچنین 
کاروان های »مدینه بعد« از 25 ش��هریور ماه تا ششم 

مهرماه به عربستان اعزام می شوند.

گروه اجتماع�ی: در طرح برخورد با 
متجاوزان حریم عابر پیاده عابران نیز 
موظف به رعایت حقوق رانندگان هس��تند و مأموران 
در هنگام چراغ قرمز تردد عابران، از عبور آنها ممانعت 
به عمل می آورند. به گزارش »وطن امروز« س��رهنگ 

تیمور حس��ینی، رئیس پلیس 
راهور پایتخت با اش��اره به طرح 
کلان پلی��س پایتخ��ت ب��رای 
برخورد با متج��اوزان به حریم 
عابر پیاده اظهار داشت: با توجه 
ب��ه تلاش پلی��س پایتخت قرار 

اس��ت طرح کلان حفظ حریم گذرگاه های عابر پیاده 
در سطح تهران بزرگ از نیمه مهرماه آغاز شود و تمام 
خودروها موظف ش��وند تا حریم گذرگاه عابر پیاده را 
مورد توج��ه قرار دهند. وی با بی��ان اینکه پلیس در 
اجرای این طرح مصمم اس��ت قب��ل از آغاز، مقدمات  

اجرای آن را با اقدامات آموزش��ی، فرهنگی، تبلیغی و 
اطلاع رس��انی فراهم کند، بیان داشت: در این طرح ما 
عزممان را جزم کرده ایم که همچون طرح جا انداختن 
اس��تفاده از کمربند ایمنی، موضوع تجاوز نداشتن به 
گذرگاه عابر پیاده را به عنوان یک طرح کلان در سطح 
نهادینه  پایتخ��ت  گذرگاه های 
کنیم. حسینی  با بیان اینکه 52 
درصد از تلفات ترافیکی پایتخت 
به موض��وع عابران پیاده مرتبط 
است، ادامه داد: توقف در پشت 
چراغ قرمز و احترام به محل عابر 
پیاده نشان از حاکمیت انضباط ترافیکی در شهر دارد. 
وی همچنین خاطرنش��ان ک��رد: در اجرای این طرح 
همانطور که رانندگان وسایل نقلیه موظف به رعایت 
حقوق عابران پیاده هس��تند، عابران هم وظیفه دارند 

حقوق رانندگان را رعایت کنند.

گ�روه اجتماعی:  به دنب��ال ماجرای 
اف��زودن روغن پالم به م��واد لبنی، 
رئیس سازمان غذا و دارو درباره معضلات آب معدنی ها 
هش��دار داد و نس��بت ب��ه تولید آب معدن��ی در برخی 
مکان ه��ای آلوده گلایه کرد. پس از چن��د روزی که از 
س��ر و صدای وجود »روغ��ن پالم« در محصولات لبنی 
گذش��ت، رس��ول دیناروند، رئیس س��ازمان غذا و دارو 
درباره معضلات آب معدنی ها هشدار داد و اظهار داشت: 
مش��کل آب معدنی ها در ایران، این اس��ت که جاهایی 
برای تولید آب معدنی اجاره داده شده است که نزدیک 
منابع آلوده کننده هس��تند، بنابراین در این زمینه باید 
سخت گیری کنیم. رئیس سازمان غذا و دارو نسبت به 
تولید آب معدن��ی در برخی مکان های آلوده گلایه کرد 

و بیان داشت: در دمای بالا مواد 
پلیمری بطری های این آب ها آزاد 
می شود که بسیار خطرناک است. 
وی ادامه داد: البته در کشور منابع 
آب معدنی با کیفیت بس��یار بالا 
داریم، بویژه در کوه های زاگرس 

و البرز و مناطق بس��یار بکر و دست نخورده دیگری هم 
آب معدنی داریم اما متأسفانه در جاهایی نیز برای تولید 
این آب معدنی ها مجوز داده شده است که این کیفیت ها 

را ندارند. دینارون��د درباره اقدام 
سازمان غذا و دارو برای برخورد با 
این تولیدکنندگان آب معدنی به 
تسنیم اعلام کرد: ما سختگیری 
خواهی��م کرد، به نظ��ر بنده در 
یک دوره ای وظایف نظارتی کم 
شد، در سال های گذشته برخی آب هایی که در بطری ها 
بسته بندی شدند، برای مردم این تصور را ایجاد کرد که 
این آب ها ، آب معدنی است، در حالی که اینطور نیست 

و این آب ها ، آب آش��امیدنی است. وی درباره چگونگی 
تش��خیص این 2 نوع آب بیان داشت: باید روی بطری، 
عنوان آب آش��امیدنی و یا آب معدنی قید ش��ده باشد، 
بنابراین آب آشامیدنی برای کشور ضروری است بویژه با 
شرایط کمبود آب که در کشور وجود دارد، زیرا به دلیل 
کمبود آب، به آب های چاه وابسته شده ایم که امکان بالا 
رفتن نیترات در این آب ها وجود دارد، بنابراین استفاده 
از آب آشامیدنی در تمام دنیا در حال توسعه است و در 
ایران نیز این موضوع وجود دارد.وی درباره اینکه عنوان 
می ش��ود برای ماندگاری آب های معدنی فلوراید و مواد 
نگهدارنده اضافه می شود، بیان داشت: بله! این موضوع 
هم ممکن است اما طبق آزمایش هایی که ما داشتیم به 

موارد خاصی نرسیدیم.
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رضا فرخی


